



▲「香港最佳老友」運動電能烹飪比賽 (右一為葉恩明會長)

會長報告 President's Report

轉眼間，扶康會已在香港扎根35年。從1977年成立第一間嚴重智障人士家舍，至現在超過50間家舍、日間訓練中心、工場及地區支援中心等，扶康會一直以「用心」的態度、「創新」的精神服務智障人士、自閉症人士、精神康復者及其他殘疾人士。

35周年誌慶

扶康會35年來的發展實有賴員工、服務使用者家長、社區人士及商界夥伴的支持。一連串的35周年活動，由2012年初舉辦的「拼出個未來」同慶35周年活動暨破健力士世界紀錄大全曲奇拼畫揭開序幕。接著的多項活動包括第八屆「香港最佳老友」運動電能烹飪比賽、慶祝35周年感恩祭暨晚會、感覺統合課程、「最佳老友感動生命故事」計劃、服務單位開放日、全港賣旗日、第二屆智障人士「奧運使者」選舉、第九屆「甜蜜心連心」步行籌款活動、第二屆「行出健康」遠足比賽、屯元區卡拉OK及才藝比賽、35周年康復服務暨展能藝術展覽會、35周年閉幕暨感謝禮。我們透過多項活動與大家一同慶祝扶康會35年發展的成果，更希望進一步推廣傷健共融的精神。



▲「拼出個未來」同慶35周年活動暨破健力士世界紀錄大全曲奇拼畫



▲ 慶祝35周年感恩祭暨晚會

齊建共融社會

我們希望殘疾人士可以從訓練、義工服務，以至社區活動拉闊生活經驗，更積極融入社區。社區人士及商界夥伴的參與十分重要，他們除了身體力行，更投入資源支持殘疾人士的活動及服務。此外，各界別的同心支持，使我們的殘疾人士可以有更多機會發揮潛能。



▲ 第八屆「甜蜜心連心」步行籌款

衷心感謝

我們衷心感謝在扶康會發展路上每一個階段與我們同行的人，你們的支持，大大鼓勵了我們每一位殘疾人士、家長及職員，勇敢面對挑戰。我們會繼續秉承扶康會的使命，共建關愛共融的社會。



會長
葉恩明醫生, J.P.



It has been 35 years since Fu Hong Society took root in Hong Kong. From the establishment of its first home for persons with severe intellectual disabilities in 1977, to the present operation of more than 50 homes and hostels, day training centres, workshops and district support centres etc, the Society, with great enthusiasm and innovative spirits, has committed to serve persons with intellectual disabilities, autism, psychiatric disabilities and other disabilities.

35th Anniversary

Unfailing support from our staff, parents of service users, members of the community and partners from the business sector have altogether nurtured the 35-year long development of Fu Hong Society. As the prelude to a series of activities, “Building for the Future” The 35th Anniversary Celebration cum Cookies Assemblage Guinness Records Breaking Event was held in early 2012. What followed include the 8th “Best Buddies Hong Kong” Movement Electric Cooking Competition, 35th Anniversary Mass cum Party, Sensory Integration Training Course, “Best Buddies Life Stories” Project, Open Day of Service Units, Territory-wide Flag Day, Outstanding Awards for Adult with Intellectual Disability – The 2nd “Ambassadors of the Olympics”, The 9th Charity Walkathon, The 2nd “Hike for Health” Hiking Competition, Karaoke and Talent Contest at Tuen Yuen District, 35th Anniversary Rehabilitation Services cum Arts for Disabled Exhibition, and The 35th Anniversary Closing cum Thanks Giving Ceremony. Through the numerous programmes and activities, we hope to celebrate with all of you the achievements of Fu Hong Society in the past 35 years, and envisage the further promotion of the spirit of inclusion between persons with and without disabilities.



▲ “Best Buddies Hong Kong” Movement Electric Cooking Competition”



◀ “Training Course on “Sensation and Connection Level 1 & 2”



▲ “Best Buddies Life Stories” Project

Building A Society for All

From training for service users, volunteer service to community programmes, we have worked hard to expand the life experiences of persons with intellectual disabilities and facilitate more integration into society. The participations of members of the public and partners from the business sector are vital, apart from investing resources in our programmes and services for persons with disabilities, their personal involvement are invaluable. Moreover, the generous support from different sectors of the community has also enabled greater opportunities for persons with disabilities to develop their potentials.



▲ International Chefs Day

Heartfelt Gratitude

We are grateful to all those who have accompanied and stood by us during the different stages of Fu Hong Society's development. Your support has lent great courage to each one of us including persons with disabilities, parents and staff, spurring us to face challenges on our way. Looking ahead, we will continue Fu Hong Society's mission to foster a caring and inclusive society.

Dr. Ip Yan Ming, J.P.

President